

[ANON]

Ein Windstross / A Storm - a well dressed lady in a gust of wind. a Coloured Aquatint Etching

Reference: 3775

Anon Anon 1930 Un bel exemplaire de cette gravure à l'aquatinte allemande, signée (mais indéchiffrable). Avec le titre "Ein Windstross". Début du 20e siècle, vers 1930, d'après le style et les vêtements nettement Art déco. Une jeune femme tient son chapeau contre le vent, tandis que sa jupe (coupée à la "longueur italienne") ondule. Elle tient son parapluie fermement enroulé contre le vent. Jolie mise en couleur. Filigrane sur le papier. Un peu d'usure dans les grandes marges. Gravure 350 mm x 195 mm. Dimensions totales : 460 mm x 300 mm.

Comment: A lovely copy of this German aquatint etching, signed (but indecipherable). With title "Ein Windstross." Early 20th Century, circa 1930 from the distinctly Art Deco styling and clothing. A young woman holds her hat against the wind, whilst her skirt (cut to the "Italian Length") billows. She holds her umbrella tightly furled against the wind. Nice colouring. Watermark to paper. A touch of edge wear to the large margins. Engraving 350 mm x 195 mm. Size in total: 460 mm x 300 mm. .

Year 1930

Price: **€86.00**

This item is offered by:

Harrison-Hiett Livres Rares

harrisonhiett@gmail.com

Phone: +33 7 84 03 12 53

<https://v5.livre-rare-book.net/livres/29196513-3775>